
Zápisnica  
z  3.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Nemčiňany,  

konaného dňa 15.03.2023 o 17.00 hod na Obecnom úrade Nemčiňany    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:          Jozef Keseg, starosta obce 

                           Poslanci :Jana Siklenková, Ing. Jana Šidlovská,  Ivana Homolová,  Martin Varga,        

                           Marcel Patka, Ján Keseg, Mgr. Juraj Očovský 

Neprítomní:    

Ďalší prítomní: Miroslava Kesegová, zapisovateľka 

                           Veronika Vácziová, účtovníčka 

Verejnosť:         Podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

PROGRAM : 

 

   1/ Otvorenie a procedurálne veci 

   2/ Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ  

   3/ Plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2022 

   4/ Členstvo v Požitavskom regionálnom združení ZMOS 

   5/ Zloženie inventarizačnej komisie 

   6/ Inventarizačný zápis  

   7/ Interpelácia poslancov 

   8/ Záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ  otvoril a viedol Jozef Keseg, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že sú prítomní 7 poslanci z celkového počtu 7. Pán starosta 

Jozef Keseg vyhlásil OZ za uznášania schopné.   

 

 

Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Overovatelia zápisnice:   Marcel Patka, Ing. Jana Šidlovská  

Návrhová komisia:         Mgr. Juraj Očovský, Ing. Jana Šidlovská 

Zapisovateľka:               Miroslava Kesegová 

 

Hlasovanie:                      

za: 7          Ing. Jana Šidlovská, Jana Siklenková, Ivana Homolová, Mgr. Juraj Očovský 

                  Marcel Patka, Ján Keseg, Martin Varga    

proti : 0                                         

zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 20/2023 :   

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Nemčiňany   

 

schvaľuje  



 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ  PROGRAM  ROKOVANIA: 

 

1/ Otvorenie a procedurálne veci 

   2/ Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ  

   3/ Plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2022 

   4/ Členstvo v Požitavskom regionálnom združení ZMOS 

   5/ Zloženie inventarizačnej komisie 

   6/ Inventarizačný zápis  

   7/ Interpelácia poslancov 

   8/ Záver 

 

 

Hlasovanie:                      

za: 7           Ing. Jana Šidlovská, Jana Siklenková, Ivana Homolová, Mgr. Juraj Očovský 

                  Marcel Patka, Ján Keseg, Martin Varga    

proti : 0                                         

zdržal sa:  0 

    

K bodu  2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho OZ 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ sú platné.  

 

K  bodu 3. Plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2022 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že bolo poslancom doručené plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 

2022, ak má niekto nejaké otázky nech sa páči. Pani poslankyňa Ivana Homolová sa spýtala, že 

prečo sú odmeny v plnení v príjmoch prekročené. Pani účtovníčka Veronika Vácziová jej 

odpovedala, že dostala preplatenú dotáciu na prenesený výkon až v decembri a nerátala s tými 

peniazmi. Ďalej sa pani poslankyňa informovala, že tam boli vymenené odmeny a pani účtovníčka 

jej odpovedala, že použila odmeny z dotácii na predškolákov na dotácie pre Materskú škôlku. Pán 

poslanec Ján Keseg konštatoval, že je tam viac tých bodov odmien. Pani účtovníčka Veronika 

Vácziová mu odpovedala, že je tam viac bodov tých odmien, pretože niektoré boli z obecného 

úradu a niektoré sme dostali príkazom zo štátu, že musia byť vyplatené každému zamestnancovi. 

Pán poslanec Marcel Patka sa informoval, že načo sa dajú použiť peniaze za daň za jadrové 

zariadenia z Mochoviec. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že sú v príjmoch a sú zahrnuté v 

rozpočte. Pán poslanec Marcel Patka sa spýtal, či sa tie peniaze nedajú použiť na cestu. Pán starosta 

Jozef Keseg mu odpovedal, že to treba navrhnúť na konci roka, keď sa plánuje rozpočet. Ďalej sa 

pán poslanec Ján Keseg spýtal, že položka všeobecný materiál a všeobecné služby je tam viac krát. 

Pani účtovníčka Veronika Vácziová mu vysvetlila, že to musí byť rozčlenené – zvlášť na obecný 

úrad, materská škôlka, kultúrny dom, školská jedáleň. Plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2022 tvorí 

prílohu č. 1 zápisnice. 
 

Uznesenie č. 21/2023:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

berie na vedomie 



 

plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2022 

 

Hlasovanie:                      

za:  7     Ing. Jana Šidlovská, Martin Varga, Marcel Patka, Mgr. Juraj Očovský, Ján Keseg, Jana 

Siklenková, Ivana Homolová          

proti : 0                                            

zdržal sa: 0                

 

 

K  bodu 4.  Členstvo v Požitavskom regionálnom združení ZMOS 

 

Pán starosta Jozef Keseg informoval, že by bolo dobré, aby sme boli v tomto združení, aby sme boli 

ako jeden celkom ako Zlaté Moravce, ak je potrebné napísať nejaký list na ZMOS. Toto združenie 

funguje, aj my sme tam boli, ale sme odtiaľ vystúpili. Členské sa platí 0,10 € na obyvateľa za rok, 

takže približne nejakých 67 €. Pán poslanec Mgr. Juraj Očovský sa spýtal, či by tam boli všetky 

obce. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že áno všetky obce a mesto Zlaté Moravce. Ďalej sa 

informoval, či to združenie vie aj v niečom konať. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že áno. 

 

Uznesenie č. 22/2023:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

 

členstvo v Požitavskom regionálnom združení ZMOS 
                         

Hlasovanie:                      

za:  7     Ing. Jana Šidlovská, Martin Varga, Marcel Patka, Mgr. Juraj Očovský, Ján Keseg, Jana 

Siklenková, Ivana Homolová              

proti : 0                                            

zdržal sa: 0    

 

K bodu  5. Zloženie inventarizačnej komisie 

 

Pán starosta Jozef Keseg konštatoval, že sme sa dohodli, že spravíme inventúru skôr, pripravíme 

veci na vyradenie. Pani poslankyňa Jana Siklenková sa spýtala, že dokedy to treba spraviť. Pán 

starosta Jozef Keseg odpovedal, že do konca roka.  

 

Uznesenie č. 23/2023:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

 

zloženie komisií nasledovne: 

 

Komisia pre fyzickú inventúru: 

predseda: Mgr. Juraj Očovský 

členovia:Ing. Jana Šidlovská, Jana Siklenková 



 

Inventarizačná komisia: 

predseda: Ján Keseg 

členovia: Ivana Homolová, Martin Varga, Marcel Patka 

 

 

Hlasovanie:                      

za:  7     Ing. Jana Šidlovská, Jana Siklenková, Ivana Homolová, Martin Varga, Marcel Patka,  

              Mgr. Juraj Očovský, Ján Keseg 

proti : 0                                            

zdržal sa: 0      

 

 

K bodu  6. Inventarizačný zápis 

 

Pán starosta Jozef Keseg informoval poslancov, že sa týka inventarizácie, ktorú robili na konci roka. 

 

Uznesenie č. 24/2023:   

 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Nemčiňany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje 

 

inventarizačný zápis za rok 2022 

 

Hlasovanie:                      

za:  7     Ing. Jana Šidlovská, Ivana Homolová, Martin Varga, Marcel Patka, Ján Keseg, Mgr. Juraj   

              Očovský,  Jana Siklenková        

proti : 0                                      

zdržal sa: 0 

 

K  bodu 7.  Interpelácia poslancov 

 

Pán starosta Jozef Keseg informoval poslancov o vypracovaní projektov: projekt na obecný úrad, 

projekt pri dolnej autobusovej zastávky, okolie Panny Márie, parkovisko pri cintoríne Nemčiňany, 

vydláždenie chodníka k prístrešku v cintoríne v Rohožnici, pódium v BSV, tam sme dostali aj 

dotáciu z Javysu. Pán starosta oboznámil ďalej poslancov, že zvažuje ešte projekt na fotovoltiku a 

že za elektriku a plyn budeme doplácať 38 000 €. Pán starosta Jozef Keseg ešte informoval 

poslancov, či by sa v noci na nejaké 4 hodiny nevypla elektrika. Následne prebehla diskusia 

ohľadom  vypnutia elektrickej energie v noci. Poslanci za dohodli, že sa vypne elektrická energia v 

noci v čase od 00.00-04.00 hod.  zatiaľ na 3 mesiace od 01.04.2023. Pani poslankyňa Jana 

Siklenková konštatovala, že chodníky treba opraviť. Pán starosta Jozef Keseg jej odpovedal, že na 

jeseň sme sa dohodli, že na jar sa chodníky opravia. Ďalej pani poslankyňa Jana Siklenková chcela, 

či by sa dali poprosiť smetiari, aby na hlavnej ceste po vysypaní kuka nádoby zatlačili trošku ďalej 

a nenechávali ich naprostred chodníka. Pani poslankyňa ďalej prečítala list od občana z Nemčinian. 

Následne prebehla diskusia ohľadom podnetov a návrhov z listu občana z Nemčinian. Pani 

poslankyňa Ivana Homolová navrhla, aby sa udeľovali pokuty za parkovanie na chodníkoch a 

cestách. Pán starosta Jozef Keseg navrhol, že by sa muselo nejako prerobiť VZN. Pán poslanec 

Mgr. Juraj Očovský navrhol, aby sa autám, ktoré parkujú na verejných priestranstvách, dalo nejaké 



upozornenie. Pán poslanec Martin Varga navrhol, aby sa doriešil správca v bytovkách, nakoľko sa 

nedá na pána Šabíka spoľahnúť. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že sa môžeme zohnať 

nejakého druhého. Pán poslanec Mgr. Juraj Očovský sa informoval, či existuje v bytovkách nejaký 

domový poriadok, nakoľko tam vo vchode prespáva veľa mačiek a ľudia ich kŕmia. Pán starosta 

Jozef Keseg mu odpovedal, že v bytovom poriadku je stanovené, že vnútri sa nesmú chovať 

zvieratá. Nie je tam stanovené, že vonku sa nesmú chovať.  Pani poslankyňa Ivana Homolová 

navrhla, či by sa nemohol vypracovať nejaký poriadok ohľadom parkovacích miest, nakoľko si tam 

niekto zaparkuje aj 3 autá a niekto potom nemá kde zaparkovať. Pán poslanec Martin Varga 

konštatoval, že nie je problém, že má niekto aj 2 autá, ale že si niekto nárokuje, že toto  je jeho 

parkovacie miesto. Pán starosta Jozef Keseg navrhol, že by sa teda mohlo spraviť, že kto by mal 

záujem, zaplatil by si za miesto a dal by si tam tabuľku a vtedy by mu tam nikto neparkoval. Pán 

poslanec Marcel Patka a pani poslankyňa Ivana Homolová konštatovali, že je zas veľa psov, že deti 

idú ráno do školy a potom tie psy ostatnú na zastávke, že čo s tým. Pán starosta Jozef Keseg im 

povedal, že treba volať útulok, že je na stránke číslo na útulok, je zazmluvnený a ktokoľvek vidí 

psa, ktorého treba odchytiť, tak treba zavolať útulok a stojí to 50 € za 1 psa. Pán poslanec Martin 

Varga navrhol, či by obec nemohla zakúpiť novú sieť na multifunkčné ihrisko, že by si to 

hokejbalisti vymenili a nejako ošetriť mantinely. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že musí 

sa to naceniť, koľko by to vyšlo a dať to rozpočtu, ak to vyjde, nakoľko sú vysoké energie. Pani 

poslankyňa Ivana Homolová navrhla, že sa s pani poslankyňou Janou Siklenkovou rozprávali, že by 

chceli spojiť deň matiek s uvítaním detí do života. Pán starosta Jozef Keseg jej povedal, že máme 

kultúrnu komisiu, tak môže to nejako navrhnúť a môže sa to spraviť. Pán poslanec Mgr. Juraj 

Očovský navrhol, či by sa nemohol zrekonštruovať plot v cintoríne a budove spoločenského 

významu. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že oprava tohto plotu v cintoríne by vyšla draho, 

nakoľko sme to dali naceniť pred pár rokmi a teraz keď išlo všetko hore, by to bolo asi aj dvakrát 

toľko. Pán Mgr. Juraj Očovský pripomienkoval vstup do dediny od Mochoviec, že sa mu nepáči, že 

sú tam tie konáre, že to tam je škaredé. Pán starosta Jozef Keseg mu odpovedal, že by sa muselo 

nájsť nejaké iné miesto, aby sa tam dostali aj autá aj stroje, ktoré to prídu podrviť. Pán poslanec 

Mgr. Juraj Očovský navrhol, aby si poslanci do najbližšieho OZ rozhodli ako sa dorieši pohľadávka 

8 200,- €, aby si každý poslanec pripravil nejaký návrh.   

 

 

K bodu 8. Záver  

Pán starosta Jozef Keseg sa poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18.30 h. 

 

Zapísala: Miroslava Kesegová                                                                                               

                                                                        

                                                                             ....................................................    

                                                                                             Jozef Keseg 

                                                                                            starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

Marcel Patka                                                .................................................... 

 

Martin Varga                                                 ...............................................….. 
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